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Dobiegł końca pierwszy sezon Plus Ligi w Iławie. Czy będzie kolejny? Na to wyraził nadzieję
burmistrz Dawid Kopaczewski, zwolennik współpracy z Indykpolem AZS Olsztyn.

Rozgrywki PlusLigi w sezonie 2021/2022 już dobiegły końca. Indykpol AZS zakończył je na
6. miejscu w najwyższej klasie rozgrywkowej polskiej siatkówki. 

Akademicy, chociaż do końca rywalizowali z Asseco Resovią Rzeszów o 5. miejsce, ostatecznie są
zadowoleni z osiągniętego wyniku sportowego.

- Był to dla nas bardzo dobry sezon. Jesteśmy w
gronie sześciu najlepszych zespołów i z tego bardzo
się cieszę. Możemy być trochę smutni, ponieważ
byliśmy blisko awansu do półfinału oraz zajęcia
piątego miejsca. Mimo wszystko, możemy być z siebie
dumni – powiedział Robbert Andringa, przyjmujący AZS-u.



W związku z finałem sezonu temat Plus Ligi w Iławie stał się na krótko tematem obrad na ostatniej,
poniedziałkowej sesji Rady Miejskiej w Iławie. Głos zabrał burmistrz, którzy dziękował za sprawne
przeprowadzenie wszystkich rozgrywek meczowych PlusLigi w Iławie dyrektorowi Iławskiego
Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji Wojciechowi Żmudzińskiemu oraz całemu zespołowi ICSTiR.
Jak podkreślił Dawid Kopaczewski, opinię o organizacji rozgrywek w Iławie na wysokim poziomie
przekazał burmistrzowi także prezes AZS-u.

- Mam nadzieję, że kolejny sezon przez nami -
zaznaczył burmistrz. - Było wiele emocji, duże
zainteresowanie ze strony mieszkańców i nie tylko -
dodał.

Faktycznie, można się spodziewać, że Plus Liga jeszcze zagości na parkiecie w Iławie. Po pierwsze:
ICSTiR - jak byliśmy informowani w styczniu - już podpisał w imieniu miasta umowę z AZS-em,
obejmującą nie tylko dokończenie rozgrywek sezonu 2021/2022, ale też rozpoczęcie sezonu
2022/2023. Na ten cel zabezpieczono w budżecie Iławy łączną kwotę 150 000 zł, przy czym miasto w
30% partycypuje we wpływach z biletów na rozgrywane tutaj mecze. Ponadto planowane oddanie do
użytku nowej Uranii (słynna olsztyńska hala widowiskowo-sportowa jest domem AZS-u od 1983 r.),
to dopiero 2023 rok. Tak zakłada harmonogram, ale i tej inwestycji, o czym poinformowały władze
Olsztyna, nie omija inflacja. Wykonawca prac w ostatnim czasie zgłosił olsztyńskiemu ratuszowi
problemy związane z rosnącymi cenami materiałów, z nadzieją na zwiększone finansowanie.
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